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Stichting Dorpsraad Dreischor   
 

Een brug tussen de inwoners en de lokale overheid  
actief sinds 27 november 1995   

________________________________________________________________________________________________________                  

Verslag van de openbare Dorpsraad vergadering op dinsdag 29 november 2022. 
Aanwezig: Leone van der Sar (voorzitter), Joost Boonman (secretaris-penningmeester), Femke van der Poel 
(vicevoorzitter/notulen), Frans van der Meij, Riet van der Weijde, Saskia Kloet, Karst van der Linde, Corina 
Berrevoets. 
Gemeente: dhr. H. Canters, mw. A. Klompe, dhr. K. Bin, dhr. P. Vijverberg, dhr. A. Jaspers. 
Op uitnodiging aanwezig:  Mw. E. Bentlage (Vlasdag), dhr. A. Koster (OBS de Klimop), Dhr. J. Maaskant (gemeente). 
Afwezig met kennisgeving: Linda Rietdijk 
In totaal woonden 67 mensen de vergadering bij. 
 

1. Opening. 
De voorzitter heet iedereen welkom. 
               

2. Verslag openbare vergadering d.d. 24 mei 2022. 
We nemen ze gezamenlijk door. Dhr. H. Canters geeft vanuit de gemeente een toelichting op de wijzigingen in 
statuten en convenant n.a.v. de roerige vorige openbare vergadering. 
Een inwoner verzoekt de Dorpsraad om 2 punten in deze notulen aan te passen. De Dorpsraad neemt dit 
verzoek mee ter overweging. 
 

3. Toelichting ideeën Vlasdag (Ellen Bentlage) 
Ellen Bentlage, Arthur Geurtsen, Linde Rappard en Willem Hesseling willen vanuit ‘rondje Dreischor’ de 
Vlasdag nieuw leven inblazen. Ellen geeft een korte toelichting via een PowerPointpresentatie over de ideeën 
die er tot nog toe zijn. Andere ideeën en samenwerkingen vanuit inwoners zijn zeer welkom. 
 

4. Nieuwe website www.dorpsraaddreischor.nl. 
Joost Boonman onze kersverse secretaris/penningmeester neemt ons mee in de nieuwe website op groot 
scherm en geeft toelichting. 

 
5. Functies bestuur. 

Voorzitter: Leone van der Sar. 
Vice voorzitter: Femke van der Poel. 
Secretaris/penningmeester: Joost Boonman. 
 
Website: Joost Boonman en Karst van der Linde. 
Herinrichting ring: Frans van de Meyde en Linda Rietdijk. 
Dorpsvisie: Karst van der Linde en Linda Rietdijk. 
Basisschool: Femke van der Poel en Saskia Kloet. 
Herdenking watersnoodramp: Riet van der Weijde en Leone van der Sar. 

 
6. Mededelingen vanuit het bestuur. 

11 december 2022: Kerstconcert ‘de vrienden van de Adriaanskerk’ i.s.m. Crescendo. 
13 december 2022: besloten vergadering Dorpsraad. Zeeuwland komt toelichting geven. 
16 december 2022: Scrooge verhaal en concert  met Crescendo en kinderen van Dreischor in de Adriaanskerk. 
22 december 2022: Kerstfeest OBS de Klimop en Crescendo in de Adriaanskerk. 
25 december 2022: Kerstdienst i.s.m. Crescendo in de Adriaanskerk. 
 
Riet van der Weijde: Op 1 april 2023 bestaat Crescendo 122 jaar. (Opgericht in 1901) Dat gaat feestelijk 
gevierd worden. 

http://www.dorpsraaddreischor.nl/
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7. Financiën en subsidies. 
Na de Corona periode komt alles weer tot leven zo geeft de secretaris/penningmeester aan. De financiën zijn 
gezond. Ook kunnen mensen weer een subsidieaanvraag doen. Op de nieuwe website staat een 
aanvraagformulier hiervoor. 
 

8. Mededelingen vanuit de aanwezigen. 
- Standpunt stichting zaalhuur. VOP had t.t. van corona op de woensdagmiddagen geen inkomsten maar 

wel zaalhuur moeten betalen. Hoe zit dat?  Riet van der Wijde neemt deze vraag mee in de vergadering 
van het stichtingsbestuur dorpshuizen. 

- Oud papier ophaaldag stond verkeerd vermeld in de Wereldregio. In de eerstvolgende Reisenaer staan de 
correcte data. 

- Kor van der Werve trekt zich terug uit de organisatie van de rampherdenking ’ 53 maar zal op de 
achtergrond nog wel willen meedenken. 

- Regels v.w.b. vuurwerk. De coördinatie daarvan ligt bij de gemeente. De regels komen wel op de website 
dorpsraaddreischor.nl te staan. 

- De watersnoodramp herdenking wordt elke 5 jaar (bij een kroonjaar) in Dreischor herdacht i.s.m. met 
Crescendo en andere verenigingen in het Dorp. Meedenkers en helpers vanuit inwoners welkom. 

- Mw. A. de Munnik (Museum Goemanszorg) geeft een korte toelichting over de stand van zaken in het 
museum. Op de nieuwe tentoonstelling zijn veel positieve reacties gekomen van bezoekers. Er zijn veel 
subsidies ontvangen. O.a. van de gemeente, stichting Renesse en andere fondsen onder waar ze erg blij 
mee zijn. Volgend jaar zal er weer een nieuwe tentoonstelling komen. ‘Het trekpaard’ waarvoor ze nog 
hulp kunnen gebruiken. 

- Kan ‘de vrienden van’ gelinkt worden aan de dorpsraadsite? Nemen we mee in volgend overleg. 
 

9. Pauze met koffie en thee. 
 

10. Update OBS de Klimop (Andre Koster). 
Dhr. A. Koster, directeur OBS de Klimop geeft ons een update m.b.t. de verschillende ontwikkelingen op 
school. Hij vertelt o.a. dat de kinderopvang Kibeo nu binnen de school is gehuisvest wat een grote 
meerwaarde heeft, er zijn 5 dagen per week opvang. Er is momenteel wel een wachtlijst wegens 
personeelstekort wat vervelend is ook vanwege de mogelijke doorstroom naar de basisschool. Verder zijn er 
gesprekken gaande over een integraal kind centrum (samengaan van enkele basisscholen in regio oost: 
Nieuwerkerk, Oosterland en Dreischor) Zoals het ernaar uit ziet op dit moment zal de Klimop 
hoogstwaarschijnlijk niet meegaan. Zij hebben een status aparte wat inhoudt dat de Klimop al kinderen vanuit 
de regio in de klassen heeft. Uit de 0-meting vanuit de MR bleek ook dat vrijwel alle ingevulde enquêtes 
pleitten voor een school op ons dorp. In januari volgt meer nieuws vanuit de projectgroep. Ook zijn in de 
afgelopen periode enkele vernieuwingen gedaan in de school qua schilderwerk, nieuwe vloerbedekking, 
inrichting met behulp van vele enthousiaste ouders. 

 
11. Herinrichting ring (Jasper Maaskant gemeente S-D). 

Dhr. Maaskant verteld dat er destijds een platform is opgericht vanuit inwoners van Dreischor, zij hebben de 
gemeente benaderd. Vervolgens is er een klankbordgroep opgericht met omwonenden en leden van de 
dorpsraad zijn er ideeën ingezameld en is er uiteindelijk een ontwerp gemaakt. Alleen veiligheidsregio 
zeeland moet nog toestemming geven aan dit ontwerp, aldus definitief. Vanavond ter inzage voor 
aanwezigen. 
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12. Plan van aanpak Dorpsvisie. 
Karst van der Linde geeft een toelichting over het plan van aanpak mb.t. de Dorpsvisie voor Dreischor. Er zijn 
verschillende thema’s waar werkgroepen voor worden opgericht. Mensen kunnen zich via het aanmeld 
formulier op de website of het meegeleverde formulier in de volgende Reisenaer aanmelden hiervoor. Graag 
1 werkgroep per persoon kiezen. In het nieuwe jaar gaan deze werkgroepen samen om tafel o.l.v. Karst/Linda 
of evt. andere leden van de Dorpsraad. Alle 1e keuzes komen op een definitieve lijst. Daar blijven dan 5 a 6 
ideeën van over uiteindelijk. Daar zal vervolgens een enquête voor worden gemaakt die huis aan huis 
gebracht wordt en waar de inwoners kunnen stemmen voor het beste idee. 

 
13. Rondvraag en sluiting. 

- Kor van der Werve bedankt iedereen voor alle bedankjes van inwoners na 27 jaar secretaris-
penningmeesterschap. 

- Honden en paardenpoep overlast in het Slingerbos. Opruimen graag! 
- Waar zijn de klokken van de kerk? Ze zijn voor onderhoud en nieuwe ledverlichting elders. 
- Meedenkers/uitvoerder voor herstart Vlasdag kunnen zich inschrijven bij Arthur Geurtsen. 
- Blusgroep Dreischor: rustig. Hebben behoefte aan nieuwe blusgroepleden! 
       Simon Gons en Walter van Kan hebben hun 12,5 jarig jubileum bereikt en gevierd 
       en Sietse van der Sar zijn 25 jarig jubileum! Hartelijk dank voor jullie inzet!! 
 
De voorzitter bedankt iedereen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. 
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